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Prezydent Miasta Tarnowa 

Uprzejmie informuję, że na XCII sesji Rady Miejskiej 26 października 2023 r. w punkcie „Zapytania i 
interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radna Grażyna Barwacz powiedziała, że 14 
czerwca tego roku odbyło się spotkanie mieszkańców z ul. Jeżynowej z Panem Prezydentem Ciepielą.  
Mieszkańcy wystąpili z inicjatywą oddania części swoich terenów prywatnych za darmo pod budowę 
drogi. „Padła deklaracja, że oczywiście taka propozycja jest brana pod uwagę i Pan Prezydent zrobi 
wszystko, żeby tę drogę wykonać. Potem była wymiana korespondencji. Trwa to od 14 czerwca i w 
efekcie okazało się, że miasto nie jest zainteresowane przejęciem tego terenu. I właściwie ta rozmowa, 
która wtedy miała miejsce w obecności dużej liczby mieszkańców również Piaskówki, Krzyża po prostu 
stała się nieaktualna.” W imieniu mieszkańców z ulicy Jeżynowej pyta jakie są szanse przynajmniej na 
przejęcie tego terenu, żeby jeśli kiedyś pojawią się środki na wykonanie tej drogi, żeby ta procedura 
przejmowania była dokonana. Nadmieniła, że chęć oddania tych terenów przez mieszkańców świadczy 
tylko o ich determinacji i trudnej sytuacji w tym rejonie.  
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


		2023-11-02T09:51:17+0100




